
 
Zápis č. 17/2012 

Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis ze 17. zasedání AS FSv, které se konalo dne 28. 11. 2012

 

Přítomni:     dle prezenční listiny
Hosté:      prof. Kohoutková, Ing. Vlasák
 
Dr. Šibrava zahájil 17. zasedání AS, přivítal přítomné, představil nového člena AS 
Ing. Hanuše a rekapituloval program zasedání. 
 
Program: 
 

1. Kontrola zápisu 
2. Problém stravování a drobných oprav na FSv 
3. Informace pana tajemníka 
4. Různé 

 
Bod 1.  Kontrola zápisu 
 
Zápis ze 16. zasedání AS FSv ze dne 31. 10. 2012 byl schválen bez připomínek. 
Akreditace programu Stavitelství bude předána do konce roku akreditační 
komisi. Novela vysokoškolského zákona se stále připravuje.  
 
Bod 2.  Problém stravování a drobných oprav na FSv 
 
Ing. Chalupa shrnul výsledky ankety „Bufet“ a následného jednání se zástupci SÚZ 
za účasti pana tajemníka. Pan tajemník doplnil informace o jednání. Na zasedání 
AS FSv dne 19. 12. 2012 bude prezentován návrh opatření ze strany SÚZ. Na jaře 
2013 se anketa „Bufet“ bude opakovat a prověří, jestli nastalo zlepšení. 
 
Pan tajemník promluvil na téma realizace drobných úprav ve škole. V období od 
15. do 26. 11. byly provedeny první fáze drobných oprav. Kolegium paní děkanky 
odsouhlasilo plán na vyhlášení roku 2013 „rokem údržby budovy a jejího okolí“. 
Ing. Šindelář byl pověřen osobní kontrolou zadní části budovy D a je zodpovědný 
za její úklid. Všichni zaměstnanci školy mohou upozorňovat na závady 
prostřednictvím speciální e-mailové adresy. O odstranění závady bude iniciátor 
opravy informován. Pokud závady nebudou řádně odstraněny, je nutno 
informovat pana tajemníka, který sjedná nápravu.  
 
Bod 3.  Informace pana tajemníka 
 
Viz předchozí bod. 
 
Bod 4.  Různé 
 
Prof. Tywoniak z pověření prof. Šenbergera informoval o stavebních aktivitách ve 
škole. Kolaudace nových poslucháren v budově C proběhne 29. 11. 2012, 
slavnostní zahájení bude 3. 12. 2012. Rekonstrukce budovy A je připravována, 
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aktualizuje se harmonogram prací. Stavební práce budou zahájeny v polovině 
února. Akce by měla skončit v září 2013.  
 
Dr. Šibrava nabídl senátní notebook (pořízen v roce 1999) k užívání. 
 
Prof. Polák předal informace ze zasedání Rady vysokých škol. Předpokládá se, že 
výše rozpočtu pro příští rok nebude měněna. FRVŠ bude zrušeno. 
 
Dr. Šibrava požádal legislativní komisi o přípravu formuláře pro kandidáty při 
volbách do senátu. V roce 2013 proběhnou volby děkana/děkanky a volby do 
senátu. Otevřela se otázka elektronické volby. 
 
Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat 19. 12. 2012 v 9:00 hod. ve velké 
zasedací místnosti B169. 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 
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